



VÝROČNÍ Z(S)PRÁVA 2022 - 2024 
NOVÝ ZAČÁTEK NOVÉHO NÁRODA 

V Lásce Spolu, z.s.

IČ: 14409372

Příkop 834/4, 602 00 Brno - Zábrdovice


www.VLASCESPOLU.cz      v.lasce.spolu@gmail.com   


http://www.VLASCESPOLU.cz
mailto:v.lasce.spolu@gmail.com


ROZKVĚT A ZACHOVÁNÍ EXISTENCE ŽIVOTA ČLOVĚKA NA ZEMI 

                                                                                         


           


NEJVYŠŠÍ  PRINCIPY V SOBĚ MÁ KAŽDÝ ČLOVĚK 
PROČ JE NEŽIJEME? 

CELISTVÉ 

BOŽSKÉ  

PARTNERSTVÍ

JE
D

N
O

TA
 

ZD
R

O
J 

 
ŽI

VO
T 

LÁ
SK

A

ŽIV
É  

STA
VĚ

NÍ

C
ELISTVÉ 
TVŮ

R
Č

Í 
BYTÍ

ROVNOST 
NEVINNOST 
NEZIŠTNOST

SKUTEČNÝ 

DOMOV

HVĚZDA  
ŽIVOTA

TISÍC
ILETÁ  

ZAHRADA

VOLNÁ 
ENERGIE



OBSAH 

1. Kdo jsme 
2. Stanovy 
3. Úvod 
4. Co žijeme 
5. Odkud tvoříme 
6. Proč jsme vytvořili spolek a co nás spojuje 
7. Čísla a směr 
8. Skutečné živé projekty 
9. Produkty pro posun lidstva 
10. Závěr - poselství 

PŘINÁŠÍME KLÍČE KE SVOBODĚ. 
  

Spolek byl založen 22.4.2022 a zápis byl realizován 5.5.2022. 
  

Vše se dělo v nás lidech pro lidi.   
Rokem 2025 započal SPOLEK veřejné viditelné aktivní kroky. 

Do této doby sám sebe a lidi přicházející pro pomoc povznášel a 
podporoval, vytvářel potenciál, financoval a konal přípravu. 

  
  

Vycházíme z práva na život a existenci, která je nad vším, co tu moc žije a 
přinášíme zprávu, která je správou člověka. 



1. KDO JSME 
  
Nikdo. Obyčejní lidé, kteří se v dávají cele. Živé svrchované lidské bytosti, které v pokoře a 
vděčnosti tvoří živá spojení, v lásce k životu a daru stvoření, lidství, které umožňuje živé 
tvoření, kde vše v souladu, vzájemnosti a rovnosti tvoří volnou energii pro všechny. 
  
Božský člověk na Zemi. Skuteční lidé, kteří dávají vše a celoživotně tvoří to, co cítí. 
Lidé, v nichž zvítězilo lidství, život, láska, zdroj a ne program JÁ a moje pro sebe, ale MY a 
to, kým skutečně jsme. Nežijeme invazivně dominantním prosazovacím způsobem vlastních 
podsunutých zájmů. Nekonáme ze strachu o JÁ. Nic neskrýváme, ale naopak vše vynášíme 
stále na světlo a v sobě to tavíme tak dlouho, dokud to není průzračným diamantem. Jdeme 
si stále naproti. 
  
Život člověka v sobě spojuje vše - existenci, zdroj, život, lásku, vědomí, tělo, mysl, zemi, 
vesmír, dimenze, hvězdy, slunce, zvířecí a rostlinou říši, sjednocuje všechny energie a 
umožňuje tvoření a růst věčného a živého. Tvoříme V Lásce Spolu, kdy Láska není jen slovo, 
které se říká, ale je to dávající spojující hřejivá energie. A Spolu je skutečně rovně spolu bez 
kompromisů a nutnosti dohod, ochran, ale ve skutečném spojení, které se může dít jen ve 
spojení všeho se vším v člověku. Nemáme hierarchii ani chaos, nemáme se za co schovat, 
nepoužíváme masky, abychom se zalíbili. 
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2. SKUTEČNÉ STANOVY SPOLKU : 

Miluji. Jsem čistou Láskou.


Miluješ. Jsi čistou Láskou.


Milujeme. Jsme čistou Láskou.


Láska je všude vítaná s otevřenou náručí.


LIdé Lásku vítají a žijí.


Přijali jsme lidství a Život Člověka na Zemi.


Milujeme a tvoříme z pole Volné energie v rovnosti a ryzosti.


My jsme - Já jsem - MY.


Všichni jsme spojeni.


3. ÚVOD 

V tomto dokumentu přinášíme komplexní výzvu pro lidstvo, pro celou společnost, aby nezávisle 
na nás, v ochotě či neochotě měl každý možnost se na sebe bez soudů a hodnocení v utajení, ve 
strachu nebo v odvaze, podívat a otočit se plně do sebe. 
Pro nás je to celoživotně jasné, tedy v nás otázky nevznikají a stále tak tvoříme potenciál pro celek 
a vytváříme možnost ke skutečným změnám a pohybu v každém. 
  
Udržitelnost iluzí je neudržitelná. 
  
Všechno je naruby, tak to obracíme. 
Vše, co se zakrývá a maskuje, vynášíme stále na světlo. Díváme se tam, odkud ostatní odvrací 
zrak. Slyšíme to, co ostatní nechtějí slyšet. Cítíme se a to, čeho se ostatní bojí a nechtějí cítit. Plně 
vše prožíváme v plné otevřenosti a spojení. 
  
Nesháníme dárce, ale skutečné lidi, kteří cítí, milují a rádi by žili soulad všeho se vším a mají 
ochotu se narovnat a skutečně pohnout a realizovat ráj na zemi pro všechny. Zdravý, skutečný, 
živý. Lidi, co nechtějí být zotročenou zdrojovou energií s nasazenými virtuálními brýlemi. 
Spojujeme se ve zdrojové lidské energii Tvůrců věčného a živého. V energii, která umožňuje 
stvoření a tvoření, ale znemožňuje moc a války, zneužití. Zesilujeme energii, která se nedá koupit. 
  
Podpoříme a narovnáme skutečné hodnoty v člověku? Přestaneme dávat ze sebelítosti a snahy 
získat energii z venku a podporovat tak nemocnou společnost, ale zdraví, život, lásku, lidství a ne 
osobnosti moci? To živé rozkvétající e netoxické, energii vytvářející, místo mrtvého, umělého a 
vyčerpávajícího, parazitujícího? Pojďme podpořit věčné a ne pomíjivé. Realizujme to, po čem volá 
lidská podstata a ne to, co bylo manipulací a mocí podsunuto a říká nám to skrze hlavu, že cítíme. 
Myslet si, že cítím a miluji a žiji je rozdíl mezi skutečně cítím, miluji a žiji. 
Mysl dominantní, oddělená, řídící, kontrolující, ovládající, vypočítává, která chce vládnout a získat 
necítí a nedává, ani není schopná milovat. Tedy je prosté si v sobě ověřit, jak na tom jsme a 
porovnat to s vnější realitou v globálním měřítku a zjistíme spojení skrze každou rodinu, ke všem 
válkám a iluzím. Pak stačí ochota se sobě přiznat a rozhodnout se otevřít se skutečně sobě. 
  
Žádná skutečná změna se nestane vymýšlením změny a popíráním a v přesvědčení o tom, že já to 
vím nejlépe a vymyslím to lépe než ostatní. Tedy toto my nevyhovuje, tak to udělám jinak v 
oddělenosti a zbavení se zodpovědnosti. Při zachování nefunkčních a stejných vzorců a principů 



je to jen vytvoření nové iluze, nové masky a setrvání v pokračování sebedestrukce sebe sama. 
Změna nastane komplexní změnou na všech úrovních v každé buňce v plném spojení. Prázdná 
slova a informace jsou jen balast, kterým se dál zanášíme bez odvahy ke skutečné změně. 
Protože ve vyjetých zvycích a kolejích, frázích se žije bezpečně. Moc je ohodnocuje, podporuje, 
protože dál mocenský princip není narušen a v klidu si roste a lidé jsou více a více zotročení a už 
si to ani nemají odvahu přiznat, a tak si hrají na stálou pomoc někomu a na záchranu někoho a na 
sebe tak zapomněli. My na nic a nikoho nečekáme a nespoléháme, že to někdo venku udělá za 
nás. A tak celé životy konáme a žijeme změnu. To skutečné je totiž pro mocenský princip 
nebezpečné, neboť ten pak zaniká, neboť ho nikdo nepodporuje a on nemá na čem a na kom růst, 
nikdo mu neslouží s příslibem své osobní moci a zajištění jistot a bezpečí, pro něj a jeho rodinu. 
Nikdo se nezaprodá. 
Realizuje se tak komplexní 100% bezpečný prostor a bohatství všech v naplněnosti, vycházející z 
čistého bytí a celistvého spojení, včetně cítěné energie Lásky. 
  
Božský člověk na Zemi - TĚLO DUCH DUŠE VĚDOMÍ MYSL ZDROJ LÁSKA ŽIVOT ZEMĚ 
VESMÍR - dokonalost stvoření umožňující skutečný růst a tvoření. 
  
ZDRAVÁ ŽIVÁ BOHATÁ SPOLEČNOST 
MÍR A SVOBODA 
OTEVŘENOST A NAHOTA 
NA VŠE A VŠECHNY JE VIDĚT 
DÁVÁNÍ A VYTVÁŘENÍ ENERGIE PRO VŠECHNY 
BEZ HRANIC A OMEZENÍ PROGRAMŮ MYSLI 
ŽITÉ SPOJENÍ KDE VŠE TVOŘÍ PRO NEJVYŠŠÍ DOBRO VŠECH 
VŠE JE MOŽNÉ 
  
Pro nás nic z toho není iluze a prázdné slovo a to nás vede bez pochybnosti k realizaci toho o 
čem všichni jen mluví a používají to jako prázdná hesla na billboardech, aby si získali příznivce a 
moc. 
  
Nevěříme si? Proč? Zpochybňujeme se? Proč? 
Ponižujeme se či povyšujeme? Proč? 
Víme, kdo je to skutečně Člověk? Zajímá nás to vůbec nebo se jen spokojujeme s podsouvanými 
informacemi o původu a malosti člověka a hltáme pouze předhozená sousta a zaručené důkazy 
chytrých vědců a odborníků bez zájmu o to čemu a komu slouží a kdo je platí a zda oni sami mají 
zájem o skutečnost ve své celistvosti? 
  
Známe principy života a jednoty? Vyhovuje nám společná projevená realita a proč stále utíkáme 
před válkou, kterou sami vytváříme a musí nám být jasné, že neutečeme ani nezvítězíme ani se 
neschováme? Není lepší to zastavit, změnit a čelit si bez snahy zničit a porazit, ale spojit se v 
sobě, v míru? 
  
Hledáme, bloudíme, analyzujeme, pitváme, omezujeme, soudíme, vypočítáváme, vyhrožujeme, 
prosazujeme, tlačíme, zvýhodňujeme sebe a svou hodnotu nad druhými? Zajišťujeme si existenci 
pro sebe nebo pro druhé a rozkvět společnosti, kde i nám pak bude dobře? Jsme součástí celku 
nebo se sami stále vyčleňujeme a jdeme do války pro zajištění sebe a své pýchy, důležitosti ve 
strachu o sebe a své já? 
  
BOJÍME SE ŽIVOTA? PROČ? 
  
Kdo skutečně jsme a proč se ničíme místo toho, abychom milovali? 
Proč vytváříme války a nebezpečí, žijeme v principech hierarchie pyramid odvádějící energii z 
nás? Podporujeme principy moci a nemocí a vedeme se do zapomnění, odpojujeme se od sebe? 
A pak se stále musíme chránit? Před čím a kým? Kdo vytváří to nebezpečí? Co zakrýváme v 
sobě? Proč se strašíme, manipulujeme a zotročujeme? 
Proč jdeme proti sobě a ne k sobě? 
  
Ráj je neomezený zdravý prostor, který je bezpečný a vychází ze Země a z Člověka. Umožňuje 
skutečný trvalý růst všeho a všech v naplnění, lásce, věčnosti. 
  



  
Máme tedy skutečný zájem o to, jak se věci mají nebo jen naoko a nic se nesmí dotknout naší 
osobnosti, důležitosti, masky, přesvědčení, náboženství, majetku, rodiny? Protože co se nás 
nedotýká, se nás netýká a tak stále pomáháme naoko venku, ale uvnitř vytváříme to, co volá po 
pomoci. Když se nás důsledky našich skutků dotknou a vrátí se k nám, tak opět jdeme do boje, 
odporu, ochran, ničení a nic v sobě nezměníme z iluze oddělenosti a toho, že nás se něco někde 
netýká, protože to je přece daleko od nás a nemá to na nás vliv, není to naší součástí, tedy 
pohoda, odvrátíme od toho zrak, sluch, mysl, a cit neznáme, tedy o něm není třeba mluvit, 
protože pokud bychom se skutečně cítili, tak se tu na zemi nežije, co se tu žije a neděláme si to, 
co si tu děláme. 
  
Umožníme si se skutečně cítit? 
  
Pojďme spolu vyčistit celý prostor v nás a kolem nás. Přestaňme být odpadem, který hnije, ale 
energií, která roste a tvoří bez výjimek, vyvolených a jevících se jako ti lepší z lepších světů a 
dimenzí, kteří to jistě s námi myslí dobře? Proč tu tedy jsou? A proč všichni stále jsou na Zemi a 
snaží se člověka ponížit, upravit, nakopírovat, ovládnout nebo mu pomoci? 
  
Proč není wauuu být člověkem bez čar a kouzel a s plným naším dokonalým potenciálem, kterého 
není schopná žádná civilizace a dimenze? 
  
Všechno a všichni budou odhaleni a před skutečností nikdo neuhne. 
  
Přejeme nám krásný Božský dokonalý Život Člověka na Zemi a dál jeho narovnané vyzáření do 
celého prostoru existence.


4. CO ŽIJEME 

Božský obyčejně neobyčejný tvůrčí život na všech úrovních bytí. Plnost prožívání všeho, co je. 
Otevřenost, jasnost, ochotu, inspiraci, vytváříme potenciál růstu a narovnání, osvobození všeho a 
všech. 
  
Máme skutečný zájem o to, jak se to tu na Zemi děje, žije a proč to tak je. Obyčejně bez obalu, jak 
se věci mají. Stále přinášíme volné odpovědi a inspiraci, vytváříme potenciál růstu, zveme se k 
ochotě, otevřenosti a skutečnému sdílení, které není z mysli, ale z lásky a zdroje. Vedeme se 
sebou i v sobě skutečné rozhovory do plného uvolnění a narovnání všech vazeb. 
  
ŽIJEME NEJVYŠŠÍ PRINCIPY DANÉ ČLOVĚKU, SKUTEČNÉ CELISTVÉ BOŽSKÉ LIDSTVÍ. 
OTEVŘENOST NEODDĚLENÝCH BUNĚK, MÍSTO HRY NA OMEZENOU OTEVŘENOST. 
  
Vše skutečné není omezeno osobností časem a prostorem, přesto jsme plnou součástí všeho a 
všech a narodili jsme se, jako my všichni, do tohoto společného prostoru žité skutečnosti, do 
fyzických těl, kde se nežije to, kým jsme a je tady již plně realizovaný mocenský otrokářský 
systém v zapomnění lidí na sebe, podsouvající za úplatu, slávu a splnění přání, moc a iluzi 
zajištění sebe, svobody, práv, ochran, využívající všechny své mocenská nástroje k zajištění 
pořádku respektive poslušnosti a plného podrobení způsobem, kdy tomu ještě otroci tleskají a 
bojují za otrokáře a myslí si, že něco dělá pro jejich dobro a mají svobodnou vůli a rozhodují se 
podle sebe. Dualitní systém žebříčku odměn a hodnot je krásný a dál slibuje všem všechno a tak 
je možné měnit zákony a zajišťovat restrikce, jak se zlíbí a ještě se na to stojí fronty. Dalo by se 
říci, že se to povedlo dokonale. Přesto, kdo si prožije lásku, lidství, jednotu, bez omezení a 
zaprodání v cítění všeho a  všech, ten pozná dokonalost stvoření, bytí a dary člověka a zjistí, co to 
znamená žít a být, ne přežívat a mít. 
Žijeme člověčenství, které nevede k válkám a destrukci a nemocem, ale k růstu života a lásky, 
hojnosti v rovnosti pro všechny bez měření. Logiku, kterou nelogický lineární mocenský princip 
nemůže pochopit, neboť je to mimo jeho programové omezení, kde si na logiku jen hrajeme. 
Uvolňujeme v lidech a na Zemi prostor skrze sebe pro to skutečné a dotýkáme se   přímo 
podstaty, což bouří všechny mocenské programy, které bojují za svou existenci a důležitost.   
  
Život milujeme. Milujeme Zemi. Jsme lidé. 



  
Nechceme někam odejít a nechat po sobě vytěženou planetu. Nesměřujeme za příslibem, že 
někde je to lepší, tedy tady to můžeme zničit, vytěžit a pak jako umělé bytosti bez citu a lásky, bez 
zachování existence, se zbavením se zodpovědnosti za důsledky našeho zběsilého chování. 
  
Víme, že člověk je tou nejdokonalejší bytostí a nikde není lépe a nic není krásnějšího a není větší 
dar a zodpovědnost než být člověkem a správcem darů nám daných. 
  
Žijeme to, co přesahuje JÁ a moje a pro sebe a tam bude lépe. Nežijeme sny a netoužíme pro 
sebe, nemáme přání. Člověk je tím splněným snem, cílem, výsledkem, na který všichni přijdou a 
odkud pak lze skutečně realizovat posun lidstva kamkoliv dál, neboť při naplnění naší lidské 
podstaty, teprve v rovnosti, ryzosti, nevinnosti, lásce a spojení můžeme rozkvétat v prostoru bez 
konečného definitivního stavu. Tedy, žijeme stav bez výsledku a dosažení cíle, ve stálém rozkvětu 
života a lásky v člověku.


5. ODKUD TVOŘÍME 

Ze zdroje. Z jednoty. Z nejvyšších principů v člověku. Z nejhlubšího nitra, kam žádný mocenský 
program mysli nedohlédne. Z energie živé lásky projevené v člověku. Z celistvého bytí a spojení 
všech úrovní. Ve spojení jedinečností, které se cítí a ctí a realizují rodinu člověka na Zemi.


6. PROČ JSME VYTVOŘILI SPOLEK A CO NÁS SPOJUJE 

Pro nalití se do systému a inspiraci celého lidstva. Pro mír a spojení v jednotě. Spojuje nás naše 
lidská skutečnost a cítěná láska. Cesta člověka na Zemi, která je za všemi osobními příběhy. Jsme 
tu spolu a jsme na Zemi, neexistují vlastní cesty, ale společný prostor, kde se máme sladit a 
společně naučit tančit, cítit se a milovat, dávat se, spojit se a nerozdělovat. Žít v lásce spolu. 
Naplnit předurčení a spojit v sobě všechny roztříštěné a poztrácené částečky sebe sama. 
  
Spolek se skrze produkty, které jsou všechny plné, dotýká všeho a všech a zve všechny k sobě a 
ke společnému růstu jedinečností, pro nejvyšší dobro všech. Spolek spojuje v sobě a skrze tvorbu 
všechny národy, rasy, náboženství, vrstvy společnosti do skutečného cítění a sociálnosti, která je 
zdravá a ne asociální. To, co se jeví jako sociální je ve skutečnosti asociální, neboť nás to stále 
rozděluje a vede proti sobě. V Lásce nelze nikoho a nic  vyčlenit. Zároveň ten stav nelze obejít. 
Skutečná pomoc nastává tím, že se sjednotíme, naplníme a tvoříme v lásce spolu na Zemi a tím 
mizí potřeba jakékoliv pomoci, neboť se vše podporuje a pomáhá přímo z toho jasného spojení, 
stavu v nás, tím všichni a vše stále roste. V rovnosti a spojení mizí nadvláda a důležitost, tedy i 
potřeba vlády, protože končí chaos vytvořený mocí a vše se tak cítí a miluje, že to znemožňuje 
jakékoliv zneužití energie kohokoliv a čehokoliv. Vše se raduje z růstu všeho a z každé nově 
rozkvetlé jedinečnosti. Neexistuje slabý a silný článek. To je ta nejvyšší forma spojení a 
zodpovědnosti, mimo klece, restrikce, zákony mysli a moci, bez zastrašování a potřeby ovládání. 
  
Víme, jak principy moci fungují. Kdo chce mít moc nad druhými a nad životem, se své moci 
nechce vzdát, proto vždy použije všechny nástroje, které moc má, k zastavení, zastrašení, 
vydírání a zakrytí skutečnosti, odstranění důkazů a svědků, k odvedení pozornosti od hlavního 
triku a iluze. 
  
A protože 100% financí námi investovaných směrem k druhým a k sebevznešenějším projektům 
vždy bylo zneužito pro osobní prospěch a ne pro skutečnou změnu a růst a všechny ovládla 
pýcha, chamtivost, touha po moci, slávě a využili tak nástroj popření a přivlastnění zásluh, 
rozhodli jsme se pouze zesilovat energii a dál nezastavovat a tvořit. Otočili jsme tok energie, aby 
to již nebylo možné. Skrze spolek tak být tou energií a nechat všechny a všechno projevit bez 
ukazování, soudů a vytvořit možnost k tomu, aby se každý příjemce naší energie ve všech 
formách narovnal, a to co si vzal a z čeho vyrostl použil na to, co sliboval nebo na to, o čem káže. 
  
Každý, kdo bere bude dávat. Každý, kdo lže se bude muset přiznat. Každý, kdo se pokřivil se 
bude muset narovnat. Každý, kdo žije v oddělenosti se bude muset sjednotit. Neexistuje dobro a 
zlo. Moc nezná spravedlnost. 



  
Láska a život nevytváří nepřítele, nesoudí, neukazuje a netrestá, nevychovává k obrazu svému. To 
dělá pouze dualita a principy moci. To jsou pouhé masky moci, schované za zajišťování práv a 
spravedlnosti. Pro poslušné a zaprodané. 
Nejsou slavné a důležitější osobnosti. Není mezi námi rozdíl. 
  
Tedy založením spolku a skrze projekty tak vyzýváme jednotlivce, muže, ženy, děti, komunity, 
spolky, nadace, mistry, šamany, léčitele, kouzelníky, čaroděje, osvícence, astrální útěkáře, 
chanelingáře, všechny avatary, medicinmany, co odvádí lidi z těla mimo sebe, aby tu v bezcitnosti 
bylo možné dál pod maskami lásky drancovat Zemi, žáky, podnikatele, politiky, úředníky a 
všechny, kteří žijí na úkor druhých ze společné energie, k posunu a narovnání v sobě a ke 
skutečné realizaci veřejného blaha. 
  
A ti, kteří od nás získali pomoc a podporu a stále se nás pokouší všemožně pošpinit a zničit, ať 
jsou šťastní. Budou odhaleni sami sebou. Nám stačí jen být. A stále jsme tu pro všechny s 
otevřenou náručí v jasnosti a rovnosti. 
  
Kdo vystřelí proti druhému bude vždy sám trefen svou střelou, svou energií a žádná maska a kryt 
ho neschová. A může být strojově a uměle nejpřesvědčivější, nejkrásnější, nejsvětelnější. Moc má 
opravdu mnoho nástrojů a vypadá to vždy wauuu a jako dobro. 
  
Ať v nás zvítězí skutečnost a projeví se nejvyšší dobro pro všechny v celé nahotě, bez masek a 
manipulací.


7. ČÍSLA A SMĚR 

Rozdali jsme již více jak 100 milionů a podporovali druhé. Bez rezerv, z přebytků. Nyní je čas to 
vše spojit a podpořit ty skutečné hodnoty a kroky pro realizaci a projevení skutečné změny lidstva. 
  
Sami jsme si nic nenechali. Nemáme domy, byty, rezervy, investice. Vždy dáváme vše. Nedáváme, 
abychom se cítili lépe a získávali si energii dáváním a brali si dál skrze dávání energii pro svůj 
dobrý pocit a růst. Dáváme vše a dáváme skutečně. A před tím nejde uhnout. A protože moc po 
nás stále jen chce a chce brát, tak zapojujeme všechny, aby se ukázalo, kdo to skutečně myslí 
vážně a kdo si na to jen hraje. Kdo je vědomý, zodpovědný, uvědomělý, otevřený a kdo má 
skutečný zájem. 
  
Nemluvíme, ale konáme a tvoříme. 
  
Kdo bude mít skutečný zájem, ten se vše dozví a může se stát součástí toho, co každé osobní 
důležité já přesahuje. Může zažít skutečný přímý nezávislý posun a pak v moudrosti sebe a 
nepopření pocitů vše pocítí. Pozná a zjistí jak čísla, tabulky, mysl, moc fungují a pozná skrze ten 
stav principy života, lásky, jednoty a dostane se ke zdroji života věčného. A k tomu vede jediná 
cesta, aniž by byla cestou. 
  
Žijeme spojení mikro a makro světa. Tedy uvědomujeme si a realizujeme spojení toho, co bylo 
odděleno. Čísla tedy narovnáváme ve všech hodnotách a úrovních a navracíme si energii, kterou 
člověk odvedl od sebe. Nesnižujeme hodnotu ničeho a nikoho, neznehodnocujeme člověka, život, 
lásku, zdroj, ale zhodnocujeme skutečné hodnoty. Zajímají nás ta nejvyšší sjednocující a 
podporující čísla, a ne uměle mocensky vytvářené rozdělující žebříčky důležitosti a hodnot 
umělých věcí, umělých osobností v umělém světě, který popírá skutečná čísla a vždy je 
manipuluje. 
  
Nežijeme lineární matematiku a omezenost vypočítavosti a byznysu, který myslí jen na svůj růst. 
Nejsme výrobci, jsme tvůrci živého, věčného, sjednoceného a rozkvétajícího. Nevytváříme líbivé 
tabulky iluze růstu a prospěšnosti, udržitelnosti, ekologičnosti. Vytváříme zdravé a živé prostředí, 
kde vše je spojené se vším a dává se cele pro všechny. Vše se podporuje, uzdravuje a navrací do 
svého naplněného principu. Zde nefunguje lineární umělá dualitní mocenská ekonomika umělého 
růstu umělých věcí, ale živá nelineární ekonomika skutečného bohatství všech zdrojů, zdraví, 
života, lásky. Rostou všichni a všechno bez vypočítávání a zvyšování hodnoty jednoho. 



Nesoutěžíme, neženeme se za cílem. Jsme v cíli, který stále kvete a nemá konečný omezený stav. 
Nevytváříme zásoby a rezervy, přesto jsme těmi nejlepšími hospodáři a správci živého lidského 
bohatství, kde je hojnost a dostatek. Jsme všesměrovou energií slunce. Ze zdroje zářící rovné 
jasné paprsky světla, které umožňují růst a přináší teplo a tam, kde se je někdo snaží ovládnout a 
svázat, získat pro sebe do zásoby, zastaví tok energie sebou a pak toto světlo spaluje, neboť v 
omezeném prostoru energie vybuchuje a nedá se v tom žáru vydržet. V prostoru lásky neexistuje 
princip moci a spotřeby energie, vrcholu pyramidy a hierarchie, ale nejvyšší princip rovnosti a 
spojení. 
Směrem je zachování existence člověka na Zemi a návrat do jeho prvotní síly a ke skutečnému 
neomezenému bohatství a pokračování v tvoření z energie stvoření, pro nejvyšší dobro všech, na 
všech úrovních bytí. Ne sebedestrukce a likvidace a zotročení, robotizace a zapomnění, ale růst 
ve 100% kapacitě spojení, nezávislost a svoboda v principu jednoty a volné energie, která tu je a 
je nevyčerpatelná a je dána člověku. Nelze však získat mocí, bez lásky. Zesilujeme světlo v 
člověku na Zemi a skrze zvuk ve všech jeho formách záříme do prostoru existence ve všech 
dimenzích a vlnových délkách, na všech frekvencích v dokonalé symfonii. 
  
Nejsme číselnou definicí, jsme živou neomezenou formou. Přesto v případě zájmu v prostoru, 
který se pomocí čísel a peněz zotročuje, jsme schopni vyčíslit všechny dary, hodnoty, které jsme 
vytvořili, ale zároveň necháváme zodpovědnost u všech, kteří díky tomu vyrostli a přivlastnili si 
zásluhy. Všichni se odhalí a pokud budou chtít tvořit, budou se sami ve svém vnitřním pekle 
přehřívat tak dlouho, až se budou muset přiznat. Dotkli jsme se desítek tisíc lidí bez potřeby 
uznání, slávy a vyčíslení hodnoty. Se životem, lidským zoufalstvím jsme nikdy neobchodovali a 
nebohatli z energie druhých. Přesto jsme nejbohatší. A lidé se v zoufalství a ztrátách, sami 
dotknou v probuzení pocitů, které popřeli a jinde nezažili. Sami začnou z toho, co získali, dávat a 
podporovat skutečný růst. 
  
Nečerpáme z vnějších podsouvaných informací, ale z informací, které máme v sobě od počátků 
věků. 
  
Ladíme nejdokonalejší stvořený nástroj ve vesmíru do plného souladu, aby zněl do celého 
prostoru existence a ze Země vyzářil svou krásnou energii a dotkl se všech rozladěných buněk. 
  
Tento živý dokonalý člověk se nachází za hranicí počitatelnosti. Připravujeme taneční parket, kde 
se všechny chaotické buňky setkají ve společném tanci.


8. SKUTEČNÉ ŽIVÉ PROJEKTY 

Co teď, aby se to mohlo stát a nebylo nutné dojít až k sebedestrukci lidstva? 
Kdo má skutečný zájem, může se připojit a přidat sebe do tvoření skutečné změny. 
Všechny projekty máme v knihách a sdíleních a ve stavu, který to v lidech umožní. 
Co je potřeba k jejich realizaci v prostoru? 
V Dávání SE cele. Otevřenost, ochota, rozhodnutí pro život, lásku, lidství, mír, vzájemnost, 
rovnost, jednotu a společný růst. Vytvoření volného prostoru v sobě, aby skrze něj mohla volná 
energie proudit a nikde nikým nebyla manipulována, ovládána, zastavována. 
  
Jít si naproti, spolu bez omezení představ, nauk, zvyků, technik, podsunutých informací. 
  
Pak se to setkává ve společném zájmu o život a všechny projekty pak tvoří spolu pro sebe, pro 
celek. Strach o já to znemožňuje včetně představy o nebi a pekle. Žádné omezení znamená 
žádné. A už odpor ve vás vám sám ukazuje, co vás limituje a ovládá. Ani naučený zenovský 
asertivní vymeditovaný klid tomuto stavu není schopen čelit a nedokáže zakrýt skutečnost v 
mistrovi a meditujícím. Sám každý pak může vidět jaké nástroje pak tito lidé používají. Tyto 
všechny programy lze prohlédnout, když se rozhodneme v sobě pro skutečný, a ne umělý život. 
Pro vzájemnost a ne oddělenost. 
Tedy každý projekt vede nás všechny k sobě a není vypočítaný a definovaný, konečný, ale 
zapojuje všechny a všechno do života, ne do dualitního mocenského, sebedestruktivního 
zotročujícího, ale věčného rozkvétajícího, zdrojového. Tyto projekty a produkty nic nevymýšlejí, 
nedefinují, neomezují, neuzavírají a ryzí mysl naplněná spojením a láskou je pak skutečným 
tvůrčím nástrojem. Nemocná mocná mysl nic živého není schopná vymyslet a vytvořit, pouze 



popsat, rozebrat, omezit, zničit, popřít, ovládnout, spotřebovat, definovat a tvářit se přitom 
důležitě a pokrokově.


  
9. PRODUKTY PRO POSUN LIDSTVA 

Hlavním produktem je živý člověk a vše co souvisí s jeho existencí. Podpora lidství a spojení se 
životem a žití v lásce spolu. V naplněnosti, skutečném zdraví na všech úrovních, tak jak to v jednotě 
a stvoření je jasné a nezpochybnitelné, v klidu a míru a nekompromisnosti, kde je si vše rovno a nic 
na ničem neparazituje a nic nežije na úkor něčeho jiného, v realizovaném bohatství skutečných 
hodnot, podporujících se darů všech jedinečností pro dobro celku. 

  
Co všechny produkty nesou a obsahují a odkud skutečně vychází? 
  
Nehrají si na život, ale tvoří pro život, pro všechny. Nevychází z principů moci pyramid, aby zářil 
vrchol a základna chřadla, vychází ze zdrojové sluneční lidské energie. Tedy zdroj se nesnaží 
okopírovat a ovládnout, podmanit. Zdroj vždy dává, nechce získat. 
  
Proto žijeme nejvyšší formu zodpovědnosti. Tvoříme z lásky k životu, živému člověku, daru 
stvoření, pro všechny, ne pro sebe. To je v dualitě nepohodlné a ekonomicky nevýhodné, neboť 
nemáme žádný nástroj moci a zvýhodnění, pouze ten stav. 
Cítíme, jsme naplnění, volní, otevření. Vytváříme celé životy možnost a potenciál to udělat 
konečně jinak. Pojímáme stále celou toxicitu lidstva a všeho, co tu mocenská strojová umělá 
bezcitná mysl vytváří. Do prostoru navracíme zdravé, živé. 
Při všem, co to znamená, přináší a snaží se to zastavit, zůstáváme stále člověkem, bez výhod. 
Jsme si rovni, nežene nás touha po uznání, úspěchu a důležitosti. Jsme jen tím, kým jsme byli 
stvořeni a pokračujeme v naplnění našich předurčení. Zesilujeme energii jasnosti prvotního světla 
a zvuku. Vytváříme prostory lásky, míru, zdraví, svobody, nezávislosti v principech života, jednoty. 
Realizujeme skrze hvězdu života bránu pro lidstvo, ke které dáváme klíč, který nelze ukradnout a 
uvidět bez otevření se skutečnému domovu v sobě, v ráji, který je v člověku na Zemi, ne nikde 
jinde. 
  
Neutíkáme před sebou, od sebe, nejdeme proti sobě, ale stále k sobě, do sebe. Nečekáme, až 
nás jako lidi důsledky skutků našich omezených nenaplněných osobností, které tvoří z programů 
mysli, doženou. Kde není cit a láska, je jen snaha život zkopírovat, omezit, svázat, ovládnout, 
naplnit příslibem uspokojení zvenku. 
  
Žijeme plně a cele a do produktů dáváme to, co se nedá vyrobit, koupit, vypočítat, vyčíslit. 
Stavíme skrze ně dálnici, most, tunel, bránu, aby každý mohl dát gól a trefit domů, k sobě. 
Nevedeme lidi do bludiště, abychom jim zamotali hlavu. Jen zamotanou hlavu spaluje samo 
peklo, které si v ní lidé vytvořili a ten stav právě tu zamotanost rozmotává a vše vede do 
jednoduchosti, kde se vše zná. 
Žijeme tady a nesměřujeme tam, za lepším. To lepší tu bylo dávno před tím, než jsme z toho 
udělali to nejhorší. Stále to tu je a bude. A vše, co tím není a snaží se to zničit, popřít, ovládnout, 
řídit, kontrolovat, parazitovat na tom, samo sebe odhalí a odstraní, neboť to nevytváří energii a je 
to závislé na této lidské zdrojové energii. 
  
Kdo vytváří jed, sám sebe otráví. Kdo zneužívá tyto nejvyšší principy sám pro sebe a žije na jejich 
úkor, třeba na úkor prvotní nevinnosti a hraje si na nevinnost a zakrývá skutečnost, se před svou 
vinou neschová. 
  
Prostě Boží dokonalost od počátku věků v každém díle. Podstata je naplněná, rozkvétající a 
zdravá. Nebyli jsme stvořeni k boji ničení a požírání se navzájem, byli jsme stvořeni k lásce. 
Proto stále pokračujeme a nezastavujeme, tvoříme, dáváme, milujeme, zníme v prostoru, 
spravujeme zničené a to ryzí. 
  
Objímáme sebou celý prostor existence a tvoříme zevnitř, ne z venku. 
Nevyrábíme, ale rozhojňujeme. 
  



Víme, kým jsme. Člověkem. Nepohrdáme sebou a nepovyšujeme nikoho nad sebe, tím se 
nenecháváme ponižovat. Proto nepotřebujeme masky, čáry, kouzla, manipulaci, techniky, nauky, 
zvyky, nepotřebujeme se zalíbit moci, aby nás ocenila, uznala, přijala. Neboť moc se nechce své 
moci vzdát, proto uznává dočasně všechny, co se jí zaprodají, podřídí, než se stanou 
nepotřebnými. Moc ve skutečnosti nikoho a nic neuznává a dobře ví, co dělá a dobře zná původ a 
předurčení člověka. Proto se ho tak bojí a daří se jí uplácet všechny, co se jí zaprodají. A těm dává 
veškerou podporu pro naplnění svých mocenských úmyslů. 
  
Jsme jasní, přímí ke všemu a ke všem. Nemáme masky, jsme nazí, obyčejní nevinní lidé, kteří sem 
přišli naplnit svou službu a pronést energii člověka do nového věku, kam chtějí proklouznout 
zákulisně všichni a dál si tak udržet svou moc. To se nikomu nepovede. 
  
Přicházíme zrealizovat ten skutečný Ráj na Zemi, odkrýt zakryté, shodit oponu, rozfoukat mlhu. 
Nepřišli jsme brát a zabírat území, válčit a rozpínat se, to dělá pouze moc, která nemá nikdy dost. 
Nejsme tu pro prosazování svých a ničících zájmů. 
  
Nikoho do ničeho nenutíme, nepřesvědčujeme, nemáme dogma, představu, odpor, vzdor, 
rebelství, anarchii, sektu, nic, co moc používá jako alibi ke zničení všech a ukázání od sebe. Tedy 
to, co moc dělá, používá na ostatní, aby odvedla pozornost a ukázala na nepřítele. Pro moc je 
nepřítelem každý. 
  
Tedy my pouze nejdeme proti sobě. Bez toho, aniž bychom se od sebe odpojili, vytváříme jasný 
obraz spojení všeho se vším, celistvost bytí a neřídí nás strach umělých osobností, ať jsou 
osvícené či slavné nebo prosté, které chtějí mít pro sebe a vlastnit všechny a všechno. 
  
Přestaňme na sobě skrze jakékoliv produkty dovolovat násilí, neuzavírejme se do bezpečných 
buněk známého. A patří sem i to, že moc podsouvá v rámci úspěchu nástroj psychologie, 
marketingu, osobního plynutí, které se jeví jako odvaha a dělání neznámého, ale je to jen opět 
past a smyčka, jak oblbnout mysl a opět si vzít a obhájit si své konání před sebou samými, 
abychom se uklidnili a mysleli si, že konáme dobro a jsme při tom odvážní a nejsme davem. Lze 
to lehce poznat. 
  
Neseme to, kým skutečně jsme, skrze minové pole plné pastí, nástrah, kliček, výhybek, které sami 
vytváříme, a sami se pak dostáváme do stavu strachu ze sebe, ale svádíme to na druhé. Ze 
strachu ze svých zbraní, které používáme v boji za získání energie pro sebe, kdy jiné o ni musíme 
připravit, pak stále jen budujeme vojska, ochrany, zdi, bariéry, omezení a hranice. Přitom stačí 
jediné. Přestat brát a žít na úkor druhých. Přestat ničit život, lidství a posmívat se lásce. Přestat 
prostě válčit. Pak nejsou třeba armády. Každý, kdo chce válčit, buduje vojsko a říká tomu, že to 
dělá kvůli ochraně a zajištění spravedlnosti. Kdo v sobě válku nemá, zbraně nepotřebuje. Kdo 
nemá co skrývat nepotřebuje hranice a nic tajit. 

  
Proto produkty rozhojňující život a lásku nejsou investicí do umělých věcí znehodnocujících 
skutečné hodnoty, aby se vytvářel umělý hodnotový systém a my si skrze něj zajišťovali osobní 
růst a cítili se tak dobře, že vlastně konáme dobro. 
Všechny skutečné hodnotné produkty vždy byly živé a dokonalé zajišťující hojnost a růst pro 
všechny, proto my stále celý život trpělivě investujeme do života, lásky, člověka, spojení, sázíme 
semínka života, zdokonalujeme vnitřní prostor v člověku, uklízíme bordel, který se tu za věky věků 
vytvořil mocí a sebepopřením. 
  
Děláme to, do čeho se nikomu nechce, neboť to je nevýhodné. Přesto by to každý chtěl. Což ve 
společnosti vytváří paradox, kdy jdou všichni proti sobě a myslí si, že jdou k sobě a všichni říkají, 
že to dělají, ale tím, že to není skutečné, tak to na Zemi dělá to, co to dělá. Chaos vzniká tím, že 
se lidé rozdělili, odpojili a bojují proti sobě v sobě, čímž rostou války a výroba, nemoci, spotřeba, 
závislosti a toxicita. Tedy lidé sami v sobě zrychlují v sebedestrukci, která vzniká z rozporu toho, 
co říkají, žijí a co cítí. A protože si jen myslí, že cítí a ženou se za předhozenou koblihou házenou z 
vrcholu pyramidy, aby byl chvíli klid, tak se stále uklidňují stejnými omluvami a nejdou do sebe. 
  
Tedy, kdo něčeho není schopen, tak dělá vše proto, aby o to přišel. Když nejsme schopni lásky a 
života, pak o to přicházíme a vytlačujeme to ze sebe, od sebe. Což je vidět v celé společnosti 
napříč všemi národy. 



  
Tedy neschopnost být tím, kým jsme, tedy tím, co si nelze koupit a ovládnout, zrychluje globálně 
bod, kdy ničíme sami to, po čem toužíme. Tím bodem je ztráta života existence osobnosti a moci, 
která o vše přichází. Vše, za čím se hnala a díky čemuž popírala skutečnost. Tam má pak každý 
možnost se dotknout sebe. 
  
My na to nečekáme a dotýkáme se paprsky zdroje všeho a všech. 
  
Žijeme to, co se nedá získat žádnou pokřivenou mocí a nejde to obejít, zaplatit. Všichni to v sobě 
mají a cítí, touží po tom to žít, ale přeprogramovaná zotročená mysl, sliby moci a slávy, zaprodání, 
dusí, popírají pocity a skutečnost, což vede k neustálému boji v lidech mezi dobrem a zlem a 
chtějí více mít než žít, proto stále lidstvo přichází o vše, na čem lpí a čemu se upsalo. Tam, kde se 
to setkává bez mlhy a zkreslení, je za vším kam dnešní zaslepené oko nedohlédne, překřičená 
podstata nedoslechne a uzavřenost s odděleností nedocítí. 
Bez lásky, v programu, je vidět pouze v rámci svého naprogramovaného omezeného algoritmu. 
Za tím vším nánosem toxicity a marastu zapomnění leží místo, kde se vše zná a miluje. My jsme si 
to jen nenechali vzít a nikomu se nepodařilo nás zničit, zpochybnit, uplatit žádnou iluzí a slibem, i 
přes všechny snahy všech, skrze něž může program konat. 
  
V Ráji jsou si všichni rovni. Všichni rostou V Lásce Spolu. Roste bohatsví všech, což však není 
marnivost a destrukce a zvýšená spotřeba. Není to umělé bohatství pro uspokojování 
neuspokojitelného a pokračování ve zvrácenostech vedoucích k sebezničení a sebepopření. To je 
skutečné stále rostoucí bohatství z naplněnosti, kde je všeho dostatek. 
V Prostoru Lásky není strach, vše je zdravé, není co a koho před čím chránit. Nikdo nevytváří 
nepřátelství a války. Není zde moc. Vše ve stavu sjednocení tvoří pro sebe ve všech. Na vše je 
vidět. Není třeba zbraní. Nic nejde proti sobě, vše jde spolu, k sobě. Ve zdroji se skutečně dává a 
nic není skryto. 
  
Zdrojová energie nezná oddělenost a dualitu, neboť vše tvoří a spojuje. Zdroj nejde ovládnout. 
  
Moudrost a dokonalost stvoření znemožňuje nadvládu někoho a něčeho nad někým a něčím. 
  
Vše je naplněno dávající a sjednocující energií volné energie lásky. Kdo se v sobě spojí a prožije až 
do zdroje, ten miluje skutečný život, vidí za vše. 
  
Pojďme do toho spolu. Klíčovou dírkou neproklouzne nikdo a nic, kdo myslí jen na sebe a pro 
sebe. Popírá sebou spojení. Do Ráje neprojde žádná maska, čára a kouzla, ani žádný nástroj moci 
způsobující všechny nemoci. 
  
Není se čeho bát.

Přišli jsme se radovat a společně si v lehkosti bytí hrát. 
  
Vše, co se snaží ukrást energii druhých, energii ztrácí. Je to prázdné. Závislé. Proto si to stále 
hledá zdroje energie pro sebe a vede války o energii. 
  
Tvoříme tedy platformu, kde umožňujeme lidem dotknout se sebe, abychom se o energii 
neokrádali a tím nemuseli přicházet o životy a existenci. 
   
VŠICHNI JSME MUŽ ŽENA DÍTĚ V ROVNOSTI. JSME JEDNÍM. JSME HLAVNÍM PRODUKTEM. 
  
Nemáme víru ani naději. 
Máme jasno. 
Nečekáme na spasitele a muže na kříži zajišťujícího výstrahu na myšlenku spasení lidstva a 
zachování poslušnosti člověka. 
Jsme spasiteli, kteří žijí. 
Sami se nekřižujeme a nemodlíme k vnějším ikonám, třeba k autům, jachtám, korporátům, 
dovoleným, důchodu, příslibům lepších zítřků, když splníme nadiktované podmínky. 
K umělým hvězdám, které nás mají oslepit. 
K práškům, které nás mají uspat. 
Jsme světlem, které neoslepuje, ale zajišťuje život. 



Není žádná instituce mající právo zastupovat Boha a kázat člověku. 
Jsme Bůh. Jsme tvůrci a pokračujeme. 

  
VŠECHNY PRODUKTY TVOŘÍME SPOLEČNĚ, MY LIDÉ NA ZEMI. 
  
A ty, do nichž to vkládáme jsou všechny na webu spolku www.vlascespolu.cz a těšíme se od vás 
na další společné sjednocené rozkvétání skrze vaše jedinečnosti, neboť vše je živé a otevřené 
spojení všech produktů.


10. ZÁVĚR - ucelené shrnutí 
Nepomáháme, realizujeme stav ryzího bytí, který ze své podstaty je zdravý a rozkvétající, kde 
tento stav nepotřebuje pomoc, ale je zdrojovou energií, která je dostupná všem. Vše roste v lásce 
spolu přímo ze zdroje a mění realitu na zdravou a skutečně propojenou, zodpovědnou, bohatou, 
kde se vše cítí v sobě a ví, že když je vše zdravé v kořenech, kmeni i koruně a uvědomuje si to 
celistvost bytí všech vazeb a spojení, tak všichni touží po tom samém. Po lidství, lásce, životě, 
zdraví, hojnosti, která ale nevychází z programů mysli, vědění, chtění, informací, ale z toho, co je 
ve věčnosti spojené a nevytváří nedostatek, závislost, toxicitu a myslí si, že je víc. Vše ve spojení 
roste v rovnosti, míru, zdraví, pro dobro všech. Neroste rozdíl mezi vrcholy pyramidy a spodní 
základnou, která je plně zotročena a stává se závislou na tom, co vrchol pyramidy diktuje. Nikdo 
se nezbavuje síly člověka a zodpovědnosti za život a za to kým jsme, za planetu zemi a spojení s 
tím, co přesahuje všechny národy, omezení, hranice, rasy, náboženství, všechny osobnosti světa 
vytvořené uměle, ale vše je skutečné v přímém spojení reality, času, prostoru, tvorby. Vše se děje 
souběžně bez omezení hmoty a linearity času a tíhy příběhů a vytvářeného utrpení. Nerostou 
nemoci, ale vše se uzdravuje, aby nebylo třeba pomáhat a nebylo potřebných, ale vše se 
společně narovnalo, radovalo, milovalo, obohacovalo bez dogmat, pravidel, restrikcí a dualitního 
boje zla proti dobru, kdy všichni si myslí, že jsou tím dobrem a ukazují od sebe na to druhé zlo. V 
jednotě a naplnění, kde není cukr a bič, soud a trest, zastrašování, omezování svobod, ale žije se 
skutečné spojení za vědomostmi, naukami, technikami mysli, v ryzích principech. V přímém 
dokonalém zdrojovém nastavení neexistuje nic, co by šlo proti sobě, vše jde vždy spolu. A proto 
je potřeba se rozhodnout pro skutečnou cestu k sobě ve všem a všech a překročit všechny 
mocenské principy boje za energii pro růst jednoho a konečně se podívat do sebe, odkrýt 
všechny masky, představy a v nahotě sebe sama se propojit ve svých darech a jedinečnostech a 
vdávat se cele, pro nejvyšší dobro všech. Kde je zdravá společnost, rostou všichni bez rozdílu a 
pýchy. Vše je všem dostupné. Energie roste, vytváří se, mizí toxicita vycházející z popření, odporu, 
pocitu nedostatku, ale roste energie ze spojení a naplnění, kde není spotřeba a závislost, ale 
skutečně žitá nezávislost. Nikdo nikoho nezřídí, neovládá, nesvazuje, neomezuje, nešikanuje, 
nesoudí, ale v té ryzí formě každého, kdo se rozhodne být člověkem a prožije si stav naplnění 
vzniká komplexní spojení, kdy působí skrze člověka nejvyšší forma spravedlností, nezávislosti, 
podpory, čímž se vše odhaluje v každém pro každého a není se za co schovat. Vše dokonale 
funguje, protože tak je dokonalost netoxického stavu, který vytvořil pouze člověk sám, podporující 
a nevytváří iluzi, zážitky, spotřebu a potřebu, ale plnost a dostatek, zdraví a plnohodnotné spojení 
v jednotlivcích, párech, rodinách, kolektivech, národech, kulturách. Nad vším rozdělením je 
spojení ve skutečné podstatě člověka. Zde není člověk jen prázdné číslo, definice a škatulka, ale 
neomezený tvůrce mírumilovné zdravé rozkvétající svobodně nezávislé společnosti. Tedy nežije se 
na úkor druhých v pokřivení, lžích, maskách, ale žije se přímo a rovně pro všechny. Není to scifi, 
iluze, fanatismus, a naivita, je to skutečná a jediná možnost. Jakýmkoliv způsobem snahy z hlavy 
na změnu nevyhovující nezdravé společnosti, se to nikdy nepodařilo, neboť se lidstvo vzdalo sebe 
a začalo se vzdalovat od sebe a jen převléká kabáty a stále více na sebe zapomíná a stává se 
umělým programem, který je vypočítaný, definovaný, omezovaný. Ztrácíme kapacitu, válčíme o 
zdroje a energii a není možné pokrývat pomocí potřebné, kterých bude jen a jen tímto způsobem 
přibývat. Je třeba se komplexně změnit a jít k sobě. Ne v hlavě a naučenosti, kdy stejnými 
principy vždy vzniká pouze to samé a život na zemi je otrávený a nebezpečný. Náš domov se 
stává komplexně nezdravý a vytěžený. Není kam jít a kam se schovat ani kam utéci. Můžeme to 
změnit stejným způsobem, jakým jsme to zničili. Vrátit se domů. Přestat život ničit, hrát si na něj, 
kopírovat ho a vyrábět, ale život žít, tvořit a naplňovat láskou a volnou energií danou člověku. 
Nebuďme bezcitné virtuální nedokonalé kopie, zůstaňme dokonalým zdravým tvůrčím stvořením, 
kde není dominance a oddělenost, ale je věčné spojení, z kterého jsou syceny i všechny iluze hry 
mysli. Otevřeme se dokořán a nezastavujme sebou sebe. 



My to žijeme a celý život tvoříme. Stále se dáváme cele a nyní vyzýváme celé lidstvo ke 
skutečnému pohybu k sobě a ukončení sebedestrukce, zaprodání, uhýbání a her. Zastavení boje 
o energii a popírání lidství. Sjednocení a realizaci Skutečného domova - Ráje, kterého jsme se 
vzdali, Hvězdy života a spojení všech úrovní existence. 

Spolek vznikl spojením lidí nesoucích celý život dary a jedinečnosti, kdy jsme nikdo nežil pro 
sebe, ale celý život jsme v nezištnosti a v lásce spolu tvořili pro dobro všech bez osobních zájmů 
a vše jsme dělali zadarmo a vytvářeli potenciál pro všechny svou inspirací a doteky jednoty, 
radosti, štěstí, lásky, pohybu, těla, komplexnosti bytí. Čelili jsme intrikám, šikanám a způsobům 
žitých mocenských principů, které se snaží mít absolutní moc nad člověkem, životem, láskou, 
Bohem, zdrojem a ovládat vše a všechny a mají na to všechny nástroje moci, o nichž také sdílíme. 
Dáváme vše, bez rezerv, zajišťování sebe a zadních vrátek pro sebe. Dáváme stále vše pro 
všechny a jdeme do sebe naplno. 

Rozdali jsme vždy vše. Povznesli a podpořili všechny, kteří v nouzi a zoufalství přišli pro 
skutečnou energii, kterou nikde v prostoru necítí. Když se nadechli a opět vstali, tak si přivlastnili 
zásluhy a šli do destrukce, popření a odporu. Jsme trpělivými a víme, že si to lidé dělají sobě. My 
nezastavujeme a nepochybujeme. Mnoho lidí roste díky nám a sami se odhalí a přiznají. Rozdali 
jsme sto milionů a podpořily mnohé. Ať sami vystoupí a narovnají se. My nesoudíme a 
neukazujeme ven. Jdeme dál. 

A celoživotně se spojujeme v těch nejvyšších živých stále rozkvétajících láskou a životem 
naplněných sjednocených principech. 

Jsme obyčejní lidé realizující tyto projekty : 

Celistvé Božské Partnerství, Hvězda života, Skutečný domov, Tisíciletá zahrada, Zahrada života a 
lásky, Božské rodina, Rovnost muže, ženy, dítěte, naplněnost, otevřenost, neomezenost, ochota, 
rovnost, nevinnost, Lidskost, vzájemnost a dostupnost volné energie pro všechny. To se projevuje 
každý den v každém přítomném okamžiku bez cíle a vymýšlení struktur, programů, technik. 
Speciálních pomůcek a míst. To vše dáváme pro všechny a do všeho. 100%. Bez zastavení 
365/7/24. Bez rozdílu. 

Ukazujeme i možnost skutečného zdravého stavění a dostupnosti bydlení pro každého s plným 
zapojením všech. Umožňujeme hru a lehkost ve všech místech, ale tento stav je zároveň 
nekompromisní a rovný, čímž se může pro obtěžkanou mysl a uzavřené buňky těla jevit velmi 
těžce. 

Spolek je tedy novým uskupením, které vzniklo samo ze sebe díky vlivu mocenské společnosti a 
stálému tlaku na poslušnost, omezení, přísliby moci a iluze uzdravení, růstu, asociálnosti, 
dostupnosti, vzdělanosti a neustálém vedení lidí proti sobě a ne k sobě. Tlak na přizpůsobení a 
otočení lidstva nás vede k veřejnému vystoupení skrze státem umožněnou formu, skrze níž 
vyzýváme skutečné lidi a celou společnost k zastavení destrukce, omezenosti, tlaku korporátů a 
moci a vydírání lidí. Nabízíme veřejné sdílení, které není z hlavy a naučenosti, ale je volné. Tam, 
kde je skutečný neomezený zájem o všechny souvislosti, kde se nepitváme, neanalyzujeme, 
nezavíráme do zkumavek a nemáme klapky na očích ve svých omezených zájmech, ale otevíráme 
se celistvému pohledu na všechna spojení vazby, souvislosti, děje. Zájem o to, proč se věci dějí, 
jak se dějí a čí je to zájem, jak je to se svobodnou vůlí, manipulací s informacemi, kdo má zájem 
na našem zotročení. Zájem se vidět, slyšet, cítit, podívat do sebe, na sebe, jít k sobě na všech 
úrovních bytí. 

Jsme Celistvým Božským Člověkem, dokonalým stvořením, nejsme roboti, programy, intelekt, 
mysl a naprogramované číslo, podvědomí, nevědomí, ale jsme svrchované bytosti mající mnohem 
více schopností a darů, než si mnozí myslí a uvědomují. Nabízíme skutečnost, a ne čáry a máry, 
ohňostroje a cirkus. Zveme se k odhalení, narovnání a ukončení bojů mezi sebou. Zábavy je tu 
dost a mnoho lidí neposunula k radosti a štěstí a změně společné reality.


Stanovy spolku a vše v této zprávě je ryzí podstatou. 

Nestačí vědět, umět, jen tak si plynout, myslet si nebo se starat jen o své tělo a nechat si diktovat 
podmínky toho, co je přijatelné, vhodné a nevhodné. Není možné bojovat, rebelovat, odporovat si, 
uvědomovat si a plynout jako oddělená osobní buňka v prostoru, a přitom si parazitovat na životě 
či člověku a vysávat z prostoru podmínky vhodné pro život. Cokoliv dominuje a odděluje se nebo 



si myslí, že je víc a chce víc a je lepší, důležitější, pyšné, slavnější a stále si zajišťuje jen sebe, své 
zájmy, svou důležitost, vede celé lidstvo vždy proti sobě. Tato energie vytváří války, boje o energii. 
Pouze skutečné spojení, vytvoření volného prostoru, kde je vše ve zdroji rovné, spojené, 
neomezené, zalité láskou, nezkopírovanou, vytváří energii volnou a dostupnou pro všechny a je 
bodem, kde rostou všichni a všechno. 

 Zasaďme skutečný strom života a moudrosti a dovolme mu růst.


V Lásce Spolu, z.s., Příkop 843/4, 602 00 Brno, IČ: 14409372 
Email: v.lasce.spolu@gmail.cz, Mobil: +420 777 567 100 

www.VLASCESPOLU.cz 
Č.ú.: 2224222007/5500
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